
 
 

 
 
 
 

Algemene Ledenvergadering dd vrijdag 28 maart van 10.00 tot 
10.30 uur via Zoom (gevolgd om 10.33 uur door Fact Webinar olv 
Paul van Deun over alcohol- of andere drugsproblematiek met 
identieke Zoom-link)  
 
Deelnemers: 
Melina Rakic (voorzitter), Tom Soldaat, Marco Bottelier, Nellieke de 
Koning, Rixt Riemersma, Bert-Jan Roosenschoon, Matty van Loon 
(bestuurslid) en Niels Mulder (penningmeester en bestuurslid) 
 

1. Welkom, opening en evt. mededelingen door voorzitter 
Melina Rakic 
RvB bij Levvel en oud bestuurslid F-ACT Nederland, oud  
Platformlid Fact Jeugd, Nellieke de Koning, stelt zichzelf voor. 
Tevens Marco Bottelier, bestuurder bij Accare en oud 
Platformlid Fact Jeugd stelt zichzelf aan de deelnemers voor.  
Rixt Riemersma, psychiater bij Forensisch Fact team in Emmen 
(GGZ Drenthe) stelt zichzelf voor.  
Ook bestuurslid Matty van Loon, regiebehandelaar bij LVB Fact 
team Amarant en Niels Mulder, voorzitter NVvP, bestuurslid 
CCAF en F-ACT Nederland stellen zichzelf voor aan overige 
deelnemers.  

 
2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 



 
3. Financiën en aantal leden (penningmeester Niels Mulder) 

- Jaarrekeningen 2022 en 2023 (zie bijlagen) 
Penningmeester Niels Mulder meldt dat het beter gaat met de 
financiën van vereniging F-ACT Nederland. Sinds 2 jaar wordt er 
met een financieel systeem gewerkt zodat leden automatisch 
facturen krijgen toegestuurd (of direct aan hun werkgever 
gestuurd), dit geldt ook voor de betalingsherinneringen. Wat 
ertoe geleid heeft dat leden trouw hun contributie betalen.  
 
Er heeft kascontrole – door de kascommissie – plaatsgevonden 
over de jaarrekeningen 2022 en 2023.  
Gelukkig gaat het financieel beter. Mochten mensen nog ideeën 
hebben voor de vereniging, dan houden we ons aanbevolen.  
 
Mogelijk moet het lidmaatschapsgeld geïndexeerd worden. Het 
is sinds 2011 nog steeds € 50,- per lid, is nooit geïndexeerd. Er is 
iets voor te zeggen om dit te verhogen naar € 60,- per jaar. 
Marco Bottelier meldt dat dit een reëel en logisch voorstel is.  
Het onderwerp wordt besproken tijdens bestuursvergadering 
van 12 mei. Naschrift: het lidmaatschapsgeld gaat per 2026 
verhoogd worden naar € 60,- 

 
4. Voorstellen mogelijk nieuw bestuurslid Sharon van Wijk, 

voorzitter Platform Fact Jeugd per 1-1-2025 en kinder- en 
jeugdpsychiater bij Accare in Groningen en waarnemend 
geneesheer directeur, manager behandelzaken Fact Jeugd bij 
Accare in Groningen en Drenthe.  
Sharon is Nynke Frieswijk en Bort Hartog opgevolgd als 
voorzitter Platform Fact Jeugd en daardoor ook bestuurslid 
geworden bij vereniging F-ACT Nederland als opvolgster van 
Nynke.  
 

5. Nieuws per regio 
Regio Friesland/Groningen/Drenthe 



Marco Bottelier van Accare geeft aan dat doorstroming van Fact 
Jeugd team naar Volwassen Fact Jeugd team (tot 23 jaar) lastig 
is. Doorontwikkeling is Accare in Friesland sinds 6 maanden 
gestart met team Gezinshulp (is tot 18 jaar), dat is integraal 
team met verschillende organisaties maar stap verder met 
samenwerkingen jeugdbescherming, aanbieders, sociaal 
domein. De vertegenwoordiging is echt in de teams. Willen het 
breder in Friesland gaan doen. Doordat er problematiek in 
verschillende domeinen is, lijkt het mooi als het in 1 team is. 
Heeft al tot mooie resultaten geleid. Is ook bereid om er iets 
over te vertellen tijdens het FACT Congres. Melina geeft het aan 
prog.cie. door. Naschrift: is via ondersteuner doorgegeven aan 
Frits Bovenberg en bestuurslid Philippe 
 
Drenthe 
Rixt Riemersma (GGZ Drenthe) geeft aan dat het reguliere fact 
team wat lastig bezet te krijgen is; vraag is hoger dan aanbod 
waardoor er een lange wachtlijst is. Fact team Assen heeft 
jonge aanwas wat mooi is om te zien. GGZ Drenthe werkt ook 
met Optimaal Leven-teams die Fact zorg leveren. Is een 
structurele samenwerking tussen zorginstellingen, gemeenten, 
huisartsen, verzekeraars en zorginstellingen. In dit geval een 
samenwerking met Stichting Cosis, ambulante woonbegeleiding 
en VNN wordt ook wel Fact 2.0 genoemd. Melina nodigt Rixt of 
haar collega uit om hier iets over te vertellen op het Fact 
congres van 25 september te Leeuwarden.  Naschrift: idem via 
ondersteuner 

 
Regio Breda 
Matty vertelt over Fact LVB, zit in Breda is een Jeugd en 
volwassen LVB team. Hebben meerdere intakes per week. 
Worden ook gecertificeerd in 2025.  
Voorzitter wil weten hoe verbinding is met andere LVB teams.  
Matty legt uit dat de samenwerking door de wet en de 
financiering lastig is, hoewel er op naam van cliënt geprobeerd 



wordt om samen te werken doordat bijv. cliënt voor 
maatschappelijke problemen zorgt.  
 
Regio Rijnmond/Zuid-Holland en deels Noord-Holland 
Niels vertelt over regio Rijnmond/Rotterdam – Parnassia heeft 
ook in Noord-Holland en Den Haag veel Fact teams. 
Ontwikkeling die daar speelt is implementatie van Netwerkzorg 
in de teams. Alle teams zijn inmiddels geschoold om de 
netwerkintake in combinatie met de Resourcegroepen te 
implementeren. Is uitgebreid trainingsprogramma sinds 2 jaar 
waarbij 70 fact teams zijn getraind en daar op het FACT bord 
van alle teams staat of cliënt een samenwerkgroep heeft en wie 
er dan in zitten. Optimale samenwerkgroep zou bestaan uit 
familieleden cliënt, naasten, mensen uit sociaal domein (bijv. 
woonbegeleider of schuldsanering) etc. Instellingen in de regio 
spreken elkaar nu regelmatig ivm de implementatie van de 
netwerkzorg, zoals ggz, Leger des heils, UWV’s, centrum voor 
dienstverlening en andere sociale organisaties in de wijk. 
Hierdoor krijg je ontlasting van Fact teams door de shared 
caseload en de kwaliteit wordt gewaarborgd door de 
samenwerkgroep waarin cliënten veelal de regie heeft. Is een 
mooie doorontwikkeling op het Fact model en wordt Fact Plus 
genoemd. Landelijke verzekeraar VGZ staat ook achter deze 
werkwijze van netwerkintake en samenwerking geaccepteerd 
en landelijk geïmplementeerd. Dit kan ook goed bij Jeugd 
worden toegepast. Het kan ook op deze manier goed 
afgeschaald worden en valt cliënt niet in een gat, de kwaliteit 
van zorg blijft gedeeltelijk. 
 
 

6. Rondvraag en sluiting  
Nellieke wil weten of er bepaalde communicatiemiddelen zijn in 
de samenwerkgroep waarover Niels heeft verteld. Niels vertelt 
over de pilot welke ingewikkeld was omdat ook cliënten digi-
vaardig moeten zijn. Hulpverleners vonden het ook 



ingewikkeld. Huisartsen in Rijnmond hebben een eigen 
communicatietool. Pilot is dus gestrand. Liefst landelijk tot 1 
tool komen meldt Niels.  
Nellieke is bezig met digitale vorm met gemeente Amsterdam 
en partijen waarbij het een app is die geheel ontwikkeld is voor 
het gezin zelf. Het gezin beschikt ook over de gegevens. Ook het 
delen van de gegevens komt bij gezin terecht. Er komen 
mogelijk ook transformatiegelden voor beschikbaar.  
Er moet ook vanuit hulpverlening gedacht worden welke 
informatie ga ik delen, maar alle relevante stukken zijn zo ook 
in het bezit van de familie. Dit is er nog niet, maar is in 
ontwikkeling meldt Nellieke. Ook dit onderwerp vindt de 
voorzitter interessant voor het FACT Congres.  
 
Melina vraagt aanwezigen om binnen eigen organisatie 
aandacht te besteden aan de vacature ‘bestuurslid Familie-
ervaringsdeskundige’. Actie allen  
 
Er zijn verder geen vragen. Melina wil volgende keer iets langer 
vergaderen binnen de ALV. Actie Karin Wil nu afsluiten en 
kleine pauze houden voordat de FACT Webinar olv Paul van 
Deun start. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


